

CITRUS CLEANER

VINYL & FABRIC

NETTOYANT AUX AGRUMES

VINYLE & TISSU



MAGIC-BOSS™ CITRUS CLEANER for VINYL & FABRIC is a natural and ecological product specially formulated to remove built up dirt, tree sap, and tough stains on patio umbrella, gazebo, awning, outdoor furniture made of vinyl, acrylic, canvas or fabric. Safe for all these materials, **MAGIC-BOSS™ CITRUS CLEANER** will not alter the waterproofing treatment on canvas or fabrics. **MAGIC-BOSS™ CITRUS CLEANER** contains mildewcide agents that prevent mould growth on all surfaces.

DIRECTION FOR USE: 1- Rinse the surface to remove loose dirt. 2- Test the product on an inconspicuous area of each type of fabric and surface prior to cleaning. 3- Spray **MAGIC-BOSS™ CITRUS CLEANER** on the surface. Do not apply on hot surfaces or under direct sunlight. **DO NOT ALLOW TO DRY BEFORE RINSING.** 4- Use a soft brush to gently scrub the surface. 5- Rinse the surface abundantly.

LIMITED WARRANTY: The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

MAGIC-BOSS™ NETTOYANT AUX AGRUMES pour VINYLE & TISSU est un produit naturel et écologique spécialement formulé pour enlever la saleté incrustée, la sève d'arbre et les taches tenaces sur les parasols, gazebos, auvents, meubles de jardin faits de vinyle, acrylique, toile ou tissu. Sans danger pour tous ces matériaux, **MAGIC-BOSS™ NETTOYANT AUX AGRUMES** n'altèrera pas le traitement imperméabilisant des toiles ou tissus. **MAGIC-BOSS™ NETTOYANT AUX AGRUMES** contient des agents qui préviennent la croissance de moisissures sur toutes les surfaces.

MODE D'EMPLOI: 1- Rincer la surface pour enlever le plus gros de la saleté. 2- Faire l'essai du produit sur une partie discrète de chaque type de tissu et de surface avant de nettoyer. 3- Vaporiser **MAGIC-BOSS™ NETTOYANT AUX AGRUMES** sur la surface. Ne pas appliquer sur une surface chaude ou directement au soleil. **NE PAS LAISSER SÉCHER AVANT DE RINCER.** 4- Utiliser une brosse douce pour délicatement frotter la surface. 5- Rincer la surface abondamment.

GARANTIE LIMITÉE: Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** EVITER LE GEL.

Do not ingest. Avoid contact with eyes, may cause eye irritation. Avoid contact with skin. Handle with care. Keep out of reach of children. **FIRST AID TREATMENT:** If swallowed, do not induce vomiting. **EYES:** Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids. **SKIN:** Wash contaminated skin with soap and water.

Ne pas ingérer. Éviter tout contact avec les yeux, peut provoquer des irritations aux yeux. Éviter tout contact avec la peau. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. **PREMIERS SOINS:** En cas d'ingestion, ne pas faire vomir. **YEUX:** Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. **PEAU:** Laver la peau contaminée à l'eau et au savon.



P1400

PHOSPHATE FREE
SANS PHOSPHATE

UPC : 6 28452 13011 5



1 800 771-6728
www.bosstechnology.com

MADE IN / FABRIQUÉ AU

St-Hyacinthe, QC J2R 1E4